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Svar pa remiss av Motion om fler markanvisningar till de allmannvttiga 
bostadsbolagen for att uppna stadens egna bostadsrnal Dnr SSAB 2019/160 

Bakgrund 
Motionaren Clara Lindblom (V) yrkar att markanvisningarna till de kommunalt agda 
bostadsbolagen behaver vara betydligt fler om stadens rnalblld for nyproduktionstakten 
ska kunna uppnas. Detta gars sarskilt gallande da staden har uppdragit at de kommunala 
bolagen att fortsatta utveckla koncepten Stockholmshus och Snabba Hus som syftar till att 
sanka produktionskostnader och hvresnivaer samt forkorta plan- och byggprocessen. Mot 
bakgrund av den akuta bostadsbrist som Stockholm star infor foreslar motionaren att 
kornmunfullrnaktige uppdrar at explcateringsnamnden att anvisa mark for minst 4000 
bostader per ar till de kommunala bostadsbolagen samt att halften av dessa oronrnarks for 
Stockholmshusen, Snabba Hus och andra innovativa losningar for att pressa priserna i 
nyproduktionen. Stockholms Stadshus AB har valt att underremittera fragan till 
bostadsbolagen. 

Vara synpunkter 
Svenska Bostaders arbetar med tre huvudsakliga strategier for att na sina nvbvggnadsrnal: 
utveckling av befintligt bestand och egen mark, markanvisningar fran staden samt forvarva 
projekt- eller utvecklingsfastigheter. Markanvisningarna utgor en avgorande del for att 
kunna na nvbvggnadsrnalen frarnover. 
Vid Exploateringsnarnnden i december fick bolaget tva markanvisningar till om ca 100 
lagenheter vardera, varav den ena huvudsakligen ar forlagd inom en av bolagets befintliga 
torntratter. Utover detta har bolaget under 2019 inte erhallit nagra markanvisningar vilket 
paverkar nyproduktionstakten negativt. Framgangen for koncept som Stockholmshusen 
och Snabba Hus bygger pa upprepning och tillracklig volym for att na full effektivitet. 
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